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پای صحبت مردم

رئیس مجمع خیران مدرسه ســاز استان اردبیل 
گفت:  برای برطرف کردن دغدغه های علمی و آموزشی 
کودکان سرطانی مدارس سیار برای این کودکان در 

استان اردبیل را ه اندازی می شود.
 جــواد قرآن نویس اظهار کرد: این کودکان نیز همانند 
سایر دانش آموزان حق تحصیل در بهترین مدارس و فضاهای 

آموزشی را دارند.
وی افزود: فرهنگیان خیــر بدون هیچ مطالبه ای برای 
تعلیم و تربیت کودکان ســرطانی در مدارس سیار مشغول 
می شوند. قرآن نویس گفت: در حال حاضر خدمات رسانی به 
کودکان سرطانی در اســتان اردبیل به صورت برنامه ریزی 

شده و هدفمند انجام می شود.

رئیس مجمع خیران مدرسه ساز استان اردبیل از چاپ 
بسته های فرهنگی با محوریت کودکان سرطانی در اردبیل 
خبر داد و گفت: با همکاری آموزش و پرورش این بســته ها 
در بین دانش آموزان اردبیل پخش می شــود تا هر کس به 
نوبه خود از دغدغه ها، مطالبات و فعالیت های انجام شده در 

حوزه کودکان سرطانی آگاه شود.

مدیر جهاد کشاورزی گلوگاه از حمله دسته ای 
پرندگان شــامل »زنگوله بال« و »چکاوک« به 
مزارع دانه روغنی کلزا در این شهرستان خبر داد 
و گفت: تاکنون 200 هکتار از سبزینه گیاه کلزا 

توسط این پرندگان چریده شده و از بین رفت.
رضا پورفلاح افزود: از آنجایی که شــکار پرندگان 
به دلیل خطر آنفلوانزا ممنوع اســت، مبارزه علیه این 

پرندگان نیز مقدور نیست.
وی بــا بیان اینکه حمله پرنــدگان به مزارع کلزا 
برای نخســتین بار در ســال های اخیر مشاهده شده 
است، اضافه کرد: :این پرندگان که تعدادشان امسال 
چندین برابر نسبت به سال های گذشته است، جوانه 
مرکــزی دانه روغنــی را چریده و رشــد این گیاه را 

متوقف می کنند.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان گلوگاه در استان 
مازندران خاطرنشان کرد:  حمله پرندگان در دسته های 
هزار تا 2 هــزار قطعه ای صــورت می  گیرد.پورفلاح 
گفــت: خطر ادامه حمله پرندگان وحشــی به مزارع 
کلزا همچنان وجود دارد و کشاورزان  نگران هستند.

به گفته مدیر جهاد کشاورزی گلوگاه، این پرندگان 
در تالاب بین المللی میانکاله زندگی می کنند و به نظر 
می رسد به دلیل کمبود غذا به سمت دشت ها حمله ور 
شــدند. وی سطح زیر کشــت کلزا در سال جاری در 
گلوگاه را یک هــزار و 200 هکتار عنوان کرد و بیان 
داشت: امسال سطح زیر کشت این گیاه در شهرستان 

تا سه برابر بیشتر شده است.

نماینده مردم شهرستانهای اردبیل، نمین، نیر و سرعین در 
مجلس شورای اسلامی از اختصاص ۵۸0 میلیارد ریال اعتبار 

به پروژه راه آهن اردبیل ـ میانه خبر داد.
صدیف بدری در جمع خبرنگاران در اردبیل اظهار داشت: بزودی 
این مبلغ به پیمانکاران پروژه راه آهن اردبیل ـ میانه پرداخت خواهد شد.

عضو هیئت رئیسه کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی افزود: 
با اختصاص این رقم، مطابق وعده نوبخت در سفر به اردبیل در آذرماه 
امسال، کل مطالبات ثبت شده پیمانکاران تسویه و صددرصد اعتبار 

بودجه سال 95 تخصیص یافته و پرداخت می شود.
وی با اشــاره به سفر کمیســیون عمران مجلس و رئیس سازمان 
برنامه و بودجه کشور به استان و بازدید از پروژه راه آهن اردبیل بیان 
کرد: خوشبختانه تلاش های بی وقفه مجمع نمایندگان استان، پروژه 
راه آهن اردبیل برای دولت اولویت اجرایی یافته اســت و امیدوارم این 

روند رو به جلو تداوم یابد.
بــدری تصریح کرد: در حال حاضــر اجرا و تکمیل پروژه راه آهن 
اردبیل به یک اولویت جدی برای مسئولان و نیز مطالبه عمومی مردم 
اســتان اردبیل تبدیل شــده است و تلاش و جدیت بر این است تا با 
جذب اعتبارات لازم و پیگیری های اساسی بتوانیم زمینه برای تحقق 

اجرا و تکمیل این پروژه را شاهد باشیم.

فرمانده انتظامــی آذربایجان غربی از اختلاس در یکی از 
بانک های آذربایجان غربی خبر داد و اظهار داشــت: متهم 

اختلاس به ترکیه متواری شده است.
ســرتیپ ناصر اصلانی با بیان اینکه تلاش برای دستگیری متهم 
اختلاس ادامه دارد، تصریح کرد: یکی از همدستان این متهم دستگیر 

و بازجویی از وی همچنان ادامه دارد.
وی با بیان اینکه یکی از کارکنان بانک های آذربایجان غربی در پی 
اختلاس متواری شده است، اذعان داشت: این متهم با انتقال وجوه به 

صاحب یکی از همدستانش از ایران متواری شده است.
این مسئول با بیان اینکه قبل از انتقال پول به حساب این متهم، 
موضوع توسط پلیس مورد بررسی قرار گرفته و از انتقال پول جلوگیری 

شده است، میزان این اختلاس را 411 میلیارد ریال اعلام کرد.
اصلانی با بیان اینکه متهمان قصد داشتند پول ها را به ارز تبدیل و 
طی حواله ای به حساب متهم اصلی واریز کنند، اظهار داشت: با حضور 
به موقع پلیس آذربایجان غربی، این شــماره حساب مسدود و متهم 

نتوانست این اقدام را انجام دهد.
فرمانده انتظامی آذربایجان غربی با بیان اینکه رسیدگی به موضوع 
در دســتور کار قرار دارد، تصریح کــرد: در این خصوص تلاش برای 

دستگیری متهم اصلی این پرونده ادامه دارد.

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان 
بوشهر گفت: شهر بوشــهر همراه با سه شهر 
یزد، شیراز و نیشابور در جمع شهرهای کسب 
عنوان پایتخت جهانی کتاب سال 2019 یونسکو 

قرار گرفت.
حمیده ماحوزی در نشست شورای فرهنگ عمومی 
استان بوشهر افزود: بوشهر، دیر، شیراز و نیشابور پارسال 
به عنوان چهار نامزد نهایی کسب عنوان پایتخت کتاب 
ایران انتخاب شده بودند. وی بیان کرد: بوشهر همراه به 
سه شهر دیگر برای کسب عنوان پایتخت کتاب باید تا 
پایان بهمن ماه طرح خود را به یونسکو تحویل دهند.

ماحوزی افزود: پس از ارائه طرح مرتبط با کسب 
عنوان پایتخت جهانی کتاب شهرها تا دو سال فرصت 
دارند با همراهی دستگاه های فرهنگی در حوزه کتاب و 
کتابخوانی جایگاه خود را به جایگاهی مناسب برسانند.
وی یادآور شــد: در سال گذشته از بین 99 شهر 
دنیا که نامزد کسب عنوان پایتخت جهانی کتاب بودند 
شهر آتن یونان به این عنوان ارزشمند دست پیدا کرد.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان بوشهر 
همچنین با اشاره به برگزاری هفته قرآنی بوشهر گفت: 
این مناســبت از 11 تا 16 اســفند در قالب برگزاری 
آئین های مختلفی با محوریت قرآن و عترت در استان 

بوشهر برگزار می شود.
وی افزود: برگزاری جشــنواره کودک و نوجوان، 
نغمه ها و آواهای مذهبی، جشنواره های علمی، ادبی 
و هنری، هنرهای تجســمی و برپایی نمایشــگاه با 
محوریت قرآن و عترت از جمله برنامه های پیش بینی 
شده برای بزرگداشت هفته قرآنی استان بوشهر است. 
ماحوزی یادآورشد: رونمایی از نمادهای قرآنی در مرکز 
شهرستان های استان بوشهر و همچنین غبارروبی مرقد 
آیت الله معتقد اهرمی بعنوان نویسنده قرآن رمزدار از 

دیگر برنامه های هفته قرآنی استان بوشهر است.

رشت- خبرنگار کیهان:
نخستین پارک »گیاهان دارویی« در شهر رشت افتتاح شد.

شهردار رشت در این مراسم اظهار داشت: در ایجاد این پارک به 
دنبال فرهنگ سازی با رویکرد گیاهان داروئی هستیم.

محمدعلی ثابت قدم با اشاره به وجود 2 رودخانه زرجوب و گوهررود 
رشــت گفت: در حدود 55 کیلومتر مســیر 2 طرفه این رودخانه ها، 
ظرفیت گردشگری مناسبی وجود دارد که به صورت بخش به بخش 

در مسیرهایی که آزاد هستند، ایجاد فضای سبز مدنظر است.
وی افزود: در یک پروســه چهارساله در سه مسیر ترددی، مسیر 
گردشــگری آبی ایجاد می شــود و این امر را زودتــراز زمان احیای 

رودخانه ها مدنظر داریم.
ثابت قدم ضمن تاکید بر زمینه های هویتی و فرهنگ ســازی در 
رشــت که مبتنی بر کشاورزی است، گفت: کلید واژه شهر خلاق »از 
مزرعه تا سفره« اســت که باید از ظرفیت های طبیعی در این راستا 

استفاده مؤثر کرد.

ساری- خبرنگار کیهان:
تاکنون  مازندران  ســازمان جهاد کشــاورزی 
160میلیارد تومان به 627 واحد کشاورزی نیمه فعال 
در قالب بسته حمایتی رونق تولید، تسهیلات پرداخت 

کرده است.
رئیس جهاد کشاورزی مازندران با اشاره به اینکه سه هزار 
و 421 نفر از کشــاورزان  استان در سامانه بهین یاب برای 
برخورداری از تسهیلات بسته رونق تولید ثبت نام کرده اند، 
افزود: پرونده یک هزار و 515 نفر بررسی شد که 627 واحد 
تاکنون موفق به گرفتن تسهیلات شدند.دلاور حیدرپور گفت: 

مازندران با پرداخت تسهیلات رونق تولید بخش کشاورزی 
در بین 31 استان کشور رتبه اول را دارد.

وی با اشــاره به این نکته که طرح های مهم نیمه تمام 
و راکد بخش های کشــاورزی در اولویت دریافت تسهیلات 
رونق تولید قرار دارند، گفت: تاکنون حدود یک هزار و 500 
نفر در بخش های زراعت، باغبانی، شیلات، صنایع تبدیلی و 
دام و طیور استان با دریافت تسهیلات رونق تولید مشغول 
به کار شــدند.حیدرپور افزود: در حال حاضر سود بانکی در 
بسته رونق تولید 18 درصد و برای مکانیزاسیون کشاورزی 

15 درصد است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی خراسان جنوبی 
از آبرسانی سیار به 442 روستای استان خبر داد.

علی اکبر بسکابادی با اشاره به وجود 907 آبادی بالای 20 خانوار 
و 974 روستای زیر 20 خانوار در این استان افزود: 538 آبادی استان 
تنش آبی ندارند و 175 آبادی در تابستان با تنش آبی مواجه هستند 
و 194 آبادی نیز فاقد آب و در بحران آبی هســتند.وی تصریح کرد: 
36 آبادی استان نیز بر اثر خشکسالی تابستان و زمستان آب ندارند. 
وی با اشــاره به اینکه شــاخص بهره مندی از آب در روستاهای 
اســتان تا پایان سال جاری به 74 درصد خواهد رسید، گفت: در این 
راستا آستان قدس نصب 18 دستگاه آب شیرین کن برای روستاهای 
دهستان بندان، لانو و گزیک را برعهده گرفته است.وی بیان داشت: با 
نصب این دستگاه ها روستاهای تحت پوشش از لیست آبرسانی سیار 
حذف خواهند شد.بســکابادی ادامه داد: هم اکنون هزینه آب و حمل 
آن به وسیله تانکر به روستاها از هشت هزار و 500 تومان تا 35 هزار 
تومان تمام می شــود. وی گفت: با نصب دستگاه های آب شیرین کن 
نیازی به حمل آب به این روســتاها وجود ندارد و هزینه تمام شــده 

حدود 5 هزار تومان خواهد بود.

رئیس سازمان تعاون روستایی جنوب کرمان گفت: دولت 
90 درصد طلب گوجه کاران ایــن منطقه را پرداخت کرد و 
تامین اعتبار برای پرداخت باقیمانده طلب کشاورزان در دست 

پیگیری است.
فرود ســالاری افزود: 10 درصد طلب باقیمانده کشاورزان گوجه 
کار جنوب استان کرمان بیش از 10 میلیارد ریال است که این مبلغ 

در آینده نزدیک پرداخت می شود.
وی گفت: دولت به منظور حمایت از کشاورزان گوجه کار جنوب 
کرمان توسط سازمان تعاون روستایی خرداد ماه امسال اقدام به خرید 
32 هزار تن گوجه فرنگی کشاورزان به قیمت هر کیلوگرم سه هزار ریال 
کرد.رئیس سازمان تعاون روستایی جنوب کرمان بیان کرد: به منظور 
حمایت هرچه بیشتر از تولیدکنندگان بخش کشاورزی و جلوگیری 
از متضرر شــدن آنها از ســال 93 ســازمان تعاون روستایی اقدام به 
خرید محصول گوجه کشاورزان کرده که این روند در سال جاری هم 
ادامه داشته است.وی تنظیم بازار را یکی دیگر از اهداف خرید توافقی 
محصولات کشاورزی ذکر کرد و گفت: علت تاخیر پرداخت طلب گوجه 

کاران کاهش قیمت رب گوجه فرنگی است.
سالاری اظهار کرد: رئیس سازمان تعاون روستایی کشور و استاندار 
کرمان پیگیر رفع این مشکل بوده اند و تاکنون در سه نوبت شامل هر 

نوبت 30 درصد طلب گوجه کاران به آنها پرداخت شد.

 استاندار ســمنان گفت: چهار بانک خصوصی 
سمنان در پرداخت تســهیلات رونق تولید در این 

استان همکاری نمی کنند.
محمدرضا خباز در جلسه ستاد اقتصاد مقاومتی استان، 
افزود: خوشــبختانه بانک های دولتی در پرداخت تسهیلات 
رونق تولید به واحدهای معرفی شده از سوی ستاد تسهیل 
و رفــع موانع تولید همکاری خوبی داشــته و درصد تحقق 
تعهد آنان نیز بالاســت؛ ولی همــکاری نکردن چهار بانک 
خصوصی در این بخش مشکل جدی به وجود آورده است.
وی اظهار کرد: متأسفانه با همکاری نکردن این بانک ها، این 
هدف تاکنون محقق نشــده و همین موضوع سبب کاهش 
میانگین پرداخت تســهیلات رونق تولید از سوی بانک های 
اســتان سمنان شده است. خباز هشدار داد: این بانک ها هر 
چه سریع تر نسبت به تعیین تکلیف تعهد خود اقدام کنند و 
اگر چنانچه همکاری لازم نکنند، سهمیه مشخص شده بین 
بانک های دیگر تقســیم می شود. وی همچنین با تأکید بر 
لزوم پرداخت هر چه سریع تر تسهیلات به 60 واحد صنعتی 
و معدنی مهم و تأثیرگذار اســتان از سوی بانک های استان 
سمنان خاطرنشان کرد: بانک ها باید خود را برای پرداخت 
تســهیلات آماده و تجهیز کننــد و چنانچه هر یک از این 
واحدها آمادگی لازم را برای دریافت این تسهیلات ندارند، 
اعلام کنند تا واحد دیگری جایگزین شود. استاندار سمنان 
اضافه کرد: در این اســتان، بیش از یک هزار و 792 واحد 
تولیدی و صنعتی وجود دارد که حدود 600 واحد غیرفعال 
است که اگر این واحدهای تولیدی و صنعتی دوباره راه اندازی 

شود، مشکل اشتغال در استان حل خواهد شد.

احداث زائرسرا
امامزاده سلطان محمد)ع( در بخش کاغذ کنان از توابع شهرستان 
میانه در استان آذربایجان شرقی در روستای خلف قرار دارد. بقعه این 
امامزاده سالانه پذیرای هزاران زائر است که از گوشه و کنار استان و 
کشور به آن بارگاه مشرف می شوند. امکانات موجود در آستان امامزاده 
سلطان محمد)ع( جوابگوی نیاز زائران و خدمات گذاران آنها نیست. لذا 
جا دارد مسئولان ذی ربط نسبت به احداث زائرسرا، ساختمان مناسب 
بــرای فعالیت های فرهنگی، اداری، فراهم ســاختن امکانات رفاهی، 
بهداشــتی، توسعه پارکینگ خودروها، محوطه سازی آستانه مبارکه، 
تامین آب مورد نیاز زائران، توســعه فضای سبز، احداث سرویس های 
بهداشتی و ساخت جاده های ارتباطی جدید برای دسترسی آسان تر 

به بارگاه مقدسه اقدام فرمایند.
جمعی از زائران بارگاه امامزاده

مشکل بیماران دیابتی
من یک شــهروند اهوازی هستم که همســرم به بیماری دیابت 
مبتلاســت و تاکنون از انسولین اســتفاده می کرد اما به دلیل عدم 
پاســخ دهی مناسب این دارو، اکنون پزشکش دستور داده که باید از 
داروی ویکتوزا )لیراگلوتاید( استفاده کند؛ اما مشکلی که در این میان 
وجود دارد این است که بیمه به بیمارانی که تا پیش از این انسولین 
استفاده می کرده اند هزینه داروی ویکتوزا را پرداخت نمی کند و به رغم 
ارائه نامه پزشک معالج حاضر نیستند نام همسرم را از فهرست بیماران 
انســولینی حذف و به مصرف کنندگان این دارو منتقل کنندو اظهار 
می دارنــد باید به صورت آزاد تهیه کنید. قیمت این دارو در بازار آزاد 
550 هزار تومان است و همسرم ماهیانه دوبار باید این دارو را مصرف 
کند در حالی که هزینه این دارو با بیمه حدود 100 هزار تومان است. 
آیا در این شرایط دشوار اقتصادی و با مشکلاتی که مردم با آن دست 
به گریبانند؛ این برخورد با فردی که به اندازه کافی فشــار بیماری بر 

او وارد می شود مطابق انصاف است؟
سهراب عباسی

نمایندگان مجلس شورای اسلامی استان 
به  مردمی  اعتراضات  ادامه  در  کرمانشــاه 
واگذاری پالایشگاه نفت کرمانشاه با ارسال 
نامه ای به رئیس جمهوری  خواســتار توقف 

این واگذاری شدند.
 نمایندگان مجلس شــورای اســلامی استان 
کرمانشاه نامه ای به رئیس جمهوری برای جلوگیری 
از این امر نوشتند و خواستار توقف هر چه سریع تر 

این واگذاری شده اند .
بدهی 90 هزار میلیارد تومانی پالایشگاه آناهیتا 

علت واگذاری این پالایشگاه عنوان شده است.
نمایندگان  سیدقاسم جاسمی، رئیس  مجمع 
استان کرمانشاه خواستار توضیح و اعلام روشنگری 
سازمان خصوصی ســازی، وزیر اقتصاد و شخص 

رئیس جمهور نســبت به این واگذاری پالایشگاه 
کرمانشاه به بخش خصوصی شد.

شنیده ها حاکی از آن است که این پالایشگاه با 
قیمتی در حدود 180 میلیارد تومان به مدیر عامل 
کارخانه شیر بیستون واگذار شده و همین موضوع 
تجمع اعتراضی کارگران این پالایشگاه را به دنبال 

داشت.
پالایشــگاه دارای ماشــین آلات و ابزارهــای 
بی نظیری است و واگذاری پالایشگاه به مبلغ 180 

میلیارد تومان اصلا منطقی و قابل قبول نیست.
کارگران و پرسنل پالایشگاه کرمانشاه معتقدند 
اینکه اگر آهن قراضه و زمین این پالایشــگاه را به 
حــراج بگذارند، ده ها برابر بیش از این مبلغ ناچیز 
قیمت  دارد و نســبت به این اقدام شدیدا معترض 

هستند، چرا که عواقب آن را به نفع استان نمی دانند.
به گفته حشمت الله فلاحت پیشه، نماینده مردم 
اسلام آباد غرب و دالاهو در مجلس شورای اسلامی ، 
بیــش از 13 هزار قلم کالا بــه ارزش تقریبی 60 
میلیارد تومان در انبار این پالایشــگاه، 44 مخزن 
نفتی به ظرفیت 155 میلیون لیتر به ارزش تقریبی 
بیش از 200 میلیارد تومان، صد تن کاتالیســت، 
250 کیلوگرم طلای سفید، 440 کیلوگرم رنیوم، 
دستگاه مولد کمپرسور توربینی به ارزش بیش از 
70 میلیارد تومان، بیــش از 200 میلیارد تومان 
تجهیزات صنعتی و ارزش تقریبی زمین پالایشگاه 
به مســاحت 90 هکتار از دارایی های آشکار این 

پالایشگاه است.
عبدالرضا مصری، نماینده مردم کرمانشــاه در 

مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه صنعت 100 
ســاله کرمانشــاه را متری 50 هزار تومان واگذار 
کردند، گفت: زمین پالایشــگاه با مســاحت 90 
هکتار حداقل متــری چهار تا پنج میلیون تومان 
ارزش دارد، اما متری 50 هزار تومان قیمت گذاری 

شده است.
پالایشگاه کرمانشاه یکی از سرمایه های استان 
و کشور بشمار می رود و مردم کرمانشاه به ساخت 
و راه اندازی پالایشگاه آناهیتا از سوی دولت خیلی 

امیدوار بودند.
استان کرمانشاه رتبه نخست بیکاری کشور را 
دارد، مســئولان و دولت به جای احداث و ساخت 
واحدهای صنعتی و اشــتغال زایی درصدد هستند 

نزدیک به 2 هزار نفر دیگر را نیز بیکار کنند.

 اعتراض کارگران پالایشگاه کرمانشاه به واگذاری آن به بخش خصوصی

بار  بامداد پنجشنبه گذشته  رودخانه زاینده رود 
دیگر بازگشایی شد.

معــاون حفاظت و بهره برداری شــرکت آب منطقه ای 
اصفهان گفت: براســاس رای نهایــی کمیته پنج نفره، 60 
مترمکعب آب بر ثانیه آب به مدت 22 روز بر روی بســتر 

خشک زاینده رود گشوده می شود.
کمیته پنج نفره تصمیم گیر برای استفاده بهره برداران 
از آب زاینده رود متشکل از مدیر عامل آب منطقه ای استان، 
نماینده اســتاندار، فرماندار اصفهان، نماینده کشــاورزان و 

نماینده جهاد کشاورزی استان اصفهان است.
بصیرپور هدف از بازگشایی زاینده رود را کشت کشاورزان 
به ویژه کشاورزان شرق اصفهان عنوان کرد و گفت: امروز آب 

به مرکز شهر اصفهان می رسد.
به گفته وی حجم آب توزیعی و همچنین تعداد روزهای 

جریان آب در حد 10 درصد امکان تغییر خواهد داشــت و 
ادامه جریان آب در روزهای باقی مانده امســال و همچنین 
فصل بهار ســال آینده منوط به بارش های ماه های پیش رو 
اســت. معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اصفهان میزان آب ذخیره شــده در پشت سد زاینده رود را 

حدود 260 میلیون متر مکعب اعلام کرد.
پیش از این اعلام شده بود که براساس تصمیم شورای 
هماهنگی حوضه آبریز زاینده رود، آب ســد این رودخانه از 
28 دی امســال برای کشاورزان شرق اصفهان رها می شود 

که این تصمیم با 2 روز تاخیر عملی شد.
سهم حقابه کشاورزان شرق اصفهان از زاینده رود حدود 
400 میلیون مترمکعب است، زاینده رود مهمترین رودخانه 
در مرکز فلات مرکزی ایران به طول حدود 350 کیلومتر از 

سراب در زاگرس مرکزی تا پایاب در گاوخونی است.

معاون امور باغبانی وزیر جهادکشاورزی در جلسه 
شورای هماهنگی مدیریت بحران استان گلستان با 
ابراز تاسف از بروز خسارت به محصولات کشاورزی 
استان گلستان ناشی از سرمای شدید ماه گذشته در 
استان، اظهار کرد: عمق فاجعه بیش از آن است که 

متصور می شود.
محمدعلی طهماسبی با اشاره به راهکارهای اتخاذ شده 
برای پیشگیری از وقوع سیل در استان گلستان خاطرنشان 
کرد: طرحی که در 110 هزار هکتار از اراضی شیب دار استان 
گلستان با موضوع کاشت درختان زیتون، گردو، فندق و توت 
مطالعه و به مرحله اجرا درآمد برای پیشگیری از این بلای 
طبیعی بوده اســت.وی افزود:  برای انجام کشاورزی در این 
زمین ها دولت تسهیلات 15 ساله با سود صفر به کشاورزان 
پرداخت می کند که از سال نهم بازپرداخت آن آغاز می شود.
وی اضافــه کرد: با اجرای این طرح هم از وقوع ســیل 
پیشگیری می شود و هم شاهد توسعه کشاورزی بخصوص 
در حوزه باغ های زیتون و محصولات مشابه در استان گلستان 

خواهیم بود.طهماسبی گفت: اجرای این طرح باعث می شود 
تمایل باغداران و کشاورزان از کشت مرکبات به سمت ارقام 
مقاوم تر و محصولات قدرتمندتر برابر ســرما همانند زیتون 
نیز بیشتر شود.وی تاکید کرد: امروز باید به منظور پیشگیری 
از ورود خســارت به کشاورزی استان گلستان این استان را 
از نظر اقلیم بررســی و الگوی کشــت را بر اســاس همین 

پیش بینی ها تنظیم کنیم.
معاون امور باغبانی وزیر جهادکشــاورزی با اشــاره به 
درخواســت مســئولان استان گلستان نســبت به افزایش 
تسهیلات جبران خسارت کشاورزان استان، اظهار کرد:  باید 
درخواست کتبی و رسمی استاندار گلستان به وزارت جهاد 
کشــاورزی و هیئت دولت ارسال شود و ما نیز در وزارتخانه 
آن را تائید کرده و در هیئت دولت برای دریافت مصوبه جدید 
آن را مطرح می کنیم.معاون امور باغبانی وزیر جهاد کشاورزی 
خطاب به رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان مبنی بر 
پر شدن مراکز خرید تضمینی در استان، گفت: سایت های 

خریداری را بیشتر کنید و خرید را از سر بگیرید.

نماینده مردم خرمشــهر و مینوشهر با اشاره به 
پروژه ناقص آب رســانی و فاضلاب شهری خرمشهر 
گفت: تنها ۳0 درصد از پروژه آب رســانی و فاضلاب 
شهری بعد از پایان جنگ تحمیلی در خرمشهر اجرا 

شده است.
عبدالله سامری اظهار داشت: ویرانی های ناشی از جنگ 
تحمیلی بسیار زیاد اســت و در دوران بازسازی به خوبی از 
اعتبارات اســتفاده نشــد, از دوره نهم دنبال احیای پرونده 
بازسازی خرمشهر هستیم.وی افزود: در آخرین مذاکره ای که 
با رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی داشتیم ایشان وعده 
تخصیص 50 میلیارد تومان اعتبار عمرانی برای خرمشــهر 
دادند.نماینده مردم خرمشهر و مینوشهر در مجلس شورای 
اسلامی عنوان کرد: این میزان اعتبار برای عمران خرمشهر 
تصویب شــد اما هنوز ردیفی برای آن تخصیص داده نشده 
تا بتوانیم از طریق سازمان برنامه ریزی استانداری این مبلغ 
را دریافــت کنیــم، در نامه ای از آقای نوبخت درخواســت 
کردیم که این اعتبار مصوب را تخصیص دهند. وی گفت: با 
جدیت به دنبال تخصیص این اعتبار و واگذاری آن از سوی 
استانداری خوزستان برای عمران شهرستان خرمشهر هستیم. 
وی تأکید کرد: به عنوان ناظر و نماینده مردم پیگیر افزایش 
فشار و توسعه شبکه آب رسانی هستیم معتقدیم آب رسانی 
باید به دوردست ترین نقاط شهرستان خرمشهر انجام شود 
و مردم مناطق محروم نیز از فشــار و کیفیت مناســب آب 

برخوردار شوند.

تبریز- خبرنگار کیهان:
آذربایجان شرقی  مالیاتی  امور  مدیرکل 
اظهار کرد: تاکنون هیچ ابلاغی از سوی دولت 
درخصوص افزایش سهم مالیاتی استان نسبت 

به پارسال صورت نگرفته است.
غلام رضا شریفی افزود: هیچ واحد تولیدی در 
این استان به خاطر بدهی مالیاتی تعطیل نمی شود 

و تاکنون نیز تعطیل نشده است.
رئیس برنامه و بودجه آذربایجان شــرقی نیز 
گفت: هنوز رقم افزایش مالیاتی اســتان ها اعلام 
نشــده و هیچ عــددی برای مالیات ســال آینده 

مشخص نشده است.
بهبــودی گفــت: پیش بینــی وصول  داوود 
درآمدهای این اســتان برای امســال 73 درصد 
است. »رضا- حسینی« مدیرکل اقتصاد و دارایی 
آذربایجان شرقی نیز گفت: استان در 5 سال گذشته 
در درآمدهای استانی، جزو 15 استان آخر کشور 
بوده است و میزان وصولی مالیات های آن در سال 

گذشته نسبت به سهمیه مصوب 82 درصد بود.

رئیس مرکز بهداشت خوزســتان گفت: در 9 ماهه سال 
جاری حدود 6۵0 نفر در استان خوزستان به بیماری سالک 

مبتلا شده اند.
شکرالله سلمان زاده  با اشاره به رتبه دوم خوزستان در شیوع سالک 
در ســطح کشور، اظهار کرد: بیشترین موارد ابتلا به بیماری سالک 
در دشت آزادگان،  هویزه، شوشتر، شوش و اهواز مشاهده شده است. 
بیماری ســالک در اهواز در مناطق حاشیه ای به علت حجم بیشتر 
نخاله های ساختمانی، بیشتر انتقال می یابد.وی  در خصوص چگونگی 
انتقال بیماری سالک تصریح کرد:  جوندگان و سگ های ولگرد مخزن 
عامل بیماری سالک هستند و عامل این بیماری از طریق پشه ها به 
میزبان منتقل می شود. هر عاملی که به افزایش جمعیت پشه ناقل این 
بیماری کمک کند، موجب افزایش شیوع بیماری سالک خواهد شد.
ســلمان زاده عنوان کرد:  طبیعتا وجود زباله در حاشیه شهرها و 
تخلیه نخاله های ساختمانی در مکان های نامناسب و نزدیک به محل 
زندگی مردم، هم به افزایش جمعیت جوندگان و سگ های ولگرد و 
هم به افزایش جمعیت پشــه ناقل بیماری سالک یعنی پشه خاکی 
منجر خواهد شد.وی وجود پسماند و زباله ها و نخاله های ساختمانی 
در نزدیکــی محل زندگی مردم را علت شــیوع بیماری ســالک در 
خوزستان دانست و بیان کرد: بیماری سالک موجب ایجاد زخم های 
پوســتی می شود که معمولا این زخم ها خیلی دیر بهبود می یابند و 

به درمان های عادی پاسخ نمی دهند.

درچه- خبرنگار کیهان:
مراسم سالروز شهادت نواب صفوی در شهر درچه اصفهان 

برگزار شد.
این مراســم در مسجد امام حسن مجتبی)ع( جزین درچه برگزار 
شد که طی آن حجت الاسلام کشاورز از مقام شامخ شهداء تجلیل به 
عمل آورد. در این مراسم یاد 17 شهید دو محله در امامزاده و مسجد 
امام حســن)ع( جزین گرامی داشته شد. مراسم سالروز شهادت نواب 
صفوی و 17 شهید دوران دفاع مقدس از سوی پایگاه بسیج شهید نواب 
صفوی و هیئت امنای مسجد امام حسن مجتبی)ع( جزین برگزار شد. 
شهید سیدمجتبی میرلوحی معروف به نواب صفوی فرزند سیدجواد 
است که در سال 1303 در محله خانی آباد تهران به دنیا آمد و در 27 
دی ماه 1334 به همراه 3 تن از اعضای فدائیان اسلام توسط مزدوران 

شاه تیرباران شد و به شهادت رسید. 
گفتنی است پدر شهید نواب صفوی اهل درچه است و در محله 

امامزاده این شهر به دنیا آمده بود.

دادســتان عمومی و انقلاب کرج گفت: 104 بنای 
غیرمجاز در کرج تخریب شد.

حاجی رضا شــاکرمی اظهار داشت: این عملیات ها به 
منظور مقابله با تصرف اراضی ملی در منطقه 4 حصار اجرا 
شــد.وی افزود: در این منطقه افــرادی بدون مجوز و اخذ 
پروانه از شــهرداری اقدام به تصــرف عدوانی اراضی ملی و 
ساخت وســاز غیرمجاز کرده بودند. شاکرمی گفت: با توجه 
بــه بناهای غیرمجاز، این منطقه به محلی برای اســتعمال 
موادمخدر و فروش آن تبدیل شده بود که ضمن تخریب و 

پاکسازی اماکن از توزیع کنندگان موادمخدر، از اراضی تصرف 
شده رفع تصرف به عمل آمد و به دولت تحویل داده شد.

دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز افزود: در 
مرحله اول عملیات 18 ساختمان و 14 چهار دیواری و در 

مرحله دوم نیز 72 واحد مسکونی غیر مجاز تخریب شد.
شاکرمی گفت: با توجه به نبود کلانتری در منطقه، یک 
ساختمان دو طبقه که به محل استعمال مواد مخدر و محل 
تجمع معتادان تبدیل شده بود به نیروی انتظامی اختصاص 

یافت تا نظارت بیشتری بر منطقه داشته باشد.

ساری- خبرنگار کیهان:
با سایت هایی که مطالب خبرگزاری های معاند و 
رژیم صهیونیســتی را بازنشر دهندبه شدت مقابله 
خواهد شــد و رسانه ها می توانند در معرفی اینگونه 

سایت ها پلیس فتا را یاری کنند.
فرمانده انتظامی اســتان مازندران گفت: در طی سال 
جاری بیش از 78 درصد از جرایم فضای مجازی شناسایی 
و کشف شده است. سرتیپ سیدمحمود میرفیضی بیشترین 
آمار جرایــم در فضای مجازی را مربوط به برداشــت های 
غیرمجاز از حســاب بانکی اشــخاص، هتک حیثیت و نشر 
اکاذیب، کلاهبرداری های اینترنتی و هک سامانه ها و سایت ها 
برشــمرد و افزود: اقدامات فرهنگی و اجتماعی، آگاهسازی 
و اطلاع رسانی ها به شهروندان و خانواده ها، خودکنترلی در 
راستای پیشگیری و کاهش جرایم در فضای مجازی نقش 
مهمــی دارد.میرفیضی تصریح کرد؛ از مجموع هزار پرونده 
کلاهبرداری ثبت شده در سال جاری تاکنون بیش از 473 
میلیارد ریال کلاهبرداری در سطح استان مازندران کشف 
شــد که در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته 73 درصد 
کشــفیات کلاهبرداری افزایش یافت.وی با اشاره به کاهش 
25 درصدی وقوع قتل در ســال جاری در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل در استان از افزایش 121 درصدی کشفیات 
قتل، خبر داد.میرفیضی از انهدام 79 باند سرقت در استان و 
کاهش وقوع سرقت موتورسیکلت، داخل خودرو، جیب بری 
و قطعات خودرو خبر داد و افزود: در بخش ســرقت احشام، 
اماکن دولتــی، داخل خودرو و کیف قاپی شــاهد افزایش 
کشفیات هســتیم.فرمانده انتظامی استان مازندران گفت: 
امسال تصادفات 8 درصد و کشته شدگان حوادث رانندگی 

14 درصد در سطح استان کاهش یافت.

اختلاس 411 میلیارد ریالی
در یکی از بانک های آذربایجان غربی

پرداخت90 درصد طلب گوجه کاران 
جنوب کرمان

شیوع بیماری سالک در خوزستان

نماینده مردم اردبیل در مجلس:
۵۸0 میلیارد ریال به پروژه راه آهن اردبیل 

اختصاص یافت

افتتاح پارک گیاهان دارویی در رشت

برگزاری مراسم سالروز شهادت نواب صفوی 
در شهر درچه

آبرسانی سیار
 به 442 روستای خراسان جنوبی

نماینده مردم خرمشهر در مجلس:
اعتبار عمران خرمشهر

 هنوز تخصیص نیافته است

استاندار:
4 بانک سمنان در پرداخت 

تسهیلات تولید همکاری نمی کنند

فرمانده انتظامی مازندران خبر داد
کلاهبرداری اینترنتی بیشترین آمار جرایم 

در فضای مجازی مازندران است

زاینده رود بار دیگر جاری شد

دادستان کرج خبر داد

تخریب 104 بنای غیرمجاز در البرز

مدارس سیار برای آموزش کودکان سرطانی

پرداخت تسهیلات تولید به 627 واحد کشاورزی مازندران

پرندگان 
200 هکتار از مزارع کلزای گلوگاه را 

از بین بردند

بوشهر نامزد عنوان
 پایتخت جهانی کتاب یونسکو

مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان شرقی:
هیچ ابلاغی درخصوص افزایش 

سهم مالیاتی استان نداشتیم

معاون وزیر جهاد کشاورزی:

دولت تسهیلات بدون سود به کشاورزان استان گلستان می دهد

رئیس مرکز بهداشت خوزستان با اشاره به فوت شش بیمار 
دیالیزی در بیمارستان سینا در سال جاری گفت:  در بررسی های 
انجام شده مشــخص شد این بیماران به علت انتقال باکتری 
ای کولای )E coli(  از طریق آب آشــامیدنی به اسهال خونی 

دچار شدند و فوت کردند.
شکرالله سلمان زاده در مراسم افتتاحیه کارگاه منطقه ای بهداشت 
محیط بیمارســتان ها در اهــواز در خصوص اهمیت بهداشــت آب 
آشامیدنی بیمارستانی عنوان کرد:  منبع تامین آب بیمارستان مسئله ای 
است که فوق العاده حائز اهمیت است. در سال جاری یک چالش مهم را 
در این زمینه تجربه کردیم و در یکی از بیمارستان های اهواز متاسفانه 
تعدادی از بیماران دیالیزی که به علت اســهال خونی فوت شدند که 
 )E coli( در بررسی های انجام شده مشخص شد که باکتری ای کولای
از گونه H7-O157  از طریق آب آشــامیدنی به این بیماران منتقل 

شده بود که در نهایت به فوت این افراد منجر شد.
سلمان زاده ادامه داد:  این مسئله چالش بزرگی را در استان و کشور 
ایجاد کرد. البته به غیر از بیماری های روده ای انواع بیماری های تنفسی 

ممکن است از طریق آب شرب آلوده به بیماران منتقل شود.
وی موضوع مدیریت فاضلاب بیمارستان ها را یکی از چالش های 
عمده دانســت و اظهار کرد:  باید مسئله بی خطرسازی فاضلاب های 
بیمارســتانی را مدنظر قرار داد و ســازمان های ذیربط در این زمینه 
نظارت های لازم را انجام دهند. زیرا اگر پســماندهای بیمارستانی در 
طبیعت و محیط زیست رها شوند، مشکلات عدیده ای ایجاد خواهد شد.

آب آشامیدنی آلوده علت فوت بیماران 
دیالیزی بیمارستان اهواز اعلام شد


